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Predmet:  Zastupničko pitanje Maria Habeka, u vezi s financiranjem škologradnje u 
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Zastupnik u Hrvatskome saboru, Mario Habek, postavio je, sukladno sa 

člankom 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora (Narodne novine, br. 81/13, 113/16 i 69/17), 

zastupničko pitanje u vezi s financiranjem škologradnje u Varaždinskoj županiji. 

 

 Na navedeno zastupničko pitanje, Vlada Republike Hrvatske daje sljedeći 

odgovor: 

 

Dana 29. svibnja 2013. godine Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta je s 

Koprivničko-križevačkom županijom i Gradom Koprivnicom te Varaždinskom županijom, 

zaključilo ukupno 9 Sporazuma o sufinanciranju troškova najamnina za školske građevine 

izgrađene po modelu javno-privatnog partnerstva na području Koprivničko-križevačke 

županije, Grada Koprivnice i Varaždinske županije, pri čemu godišnje obveze Ministarstva s 

osnove najamnine za sve sklopljene sporazume iznose ukupno 18.239.335,42 kuna, a na rok 

važenja osnovnih ugovora (25 ili 30 godina) ukupno 491.576.225,11 kuna (bez PDV-a), 

odnosno, s PDV-om ukupno 614.470.281,38 kuna. 

 

Nadalje, Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta je prilikom donošenja 

proračuna za 2016. godinu pristupilo analizi sklopljenih Sporazuma te je utvrđeno da su 

prekršene kogentne odredbe članka 44. Zakona o proračunu (Narodne novine, br. 87/08, 

136/12 i 15/15). Zastalo se s izvršenjem obveza te zatražilo mišljenje relevantnih tijela kako 

bi se zauzeo stav o navedenim Sporazumima. S obzirom na to da je bio zastoj u isplatama, 

Varaždinska županija je tužila Republiku Hrvatsku zbog neizvršenja obveza po predmetnim 

sporazumima te su sudski postupci u tijeku. Republiku Hrvatsku u prethodno spomenutom 

sporu zastupa Državno odvjetništvo. 
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U međuvremenu je Ministarstvo znanosti i obrazovanja u Prijedlogu Zakona o 

izmjenama i dopunama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, definiralo 

mogućnost da se iz Državnog proračuna Republike Hrvatske osiguraju sredstva za rashode za 

sudjelovanje u projektima javno privatnog partnerstva u skladu s odredbama posebnih propisa 

kojima se uređuje javno privatno partnerstvo. Predviđena sredstva za navedeno su osigurana u 

Državnom proračunu Republike Hrvatske za 2018. godinu i projekcijama za 2019. i 2020. 

godinu. 

  

Eventualna potrebna dodatna obrazloženja u vezi s pitanjem zastupnika dat će 

prof. dr. sc. Blaženka Divjak, ministrica znanosti i obrazovanja. 

  

 

 

 

                  PREDSJEDNIK 

 

 

               mr. sc. Andrej Plenković 
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Zagreb, 8. studenoga 2017.

VLADI REPUBLIKE HR VA TSKE

U prilogu dostavljam zastupničko pitanje Maria Habeka, zastupnika u 
Hrvatskom saboru, postavljeno sukladno članku 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora.

Molim odgovorite na postavljeno zastupničko pitanje, sukladno odredbi članka 
142. stavka 1. Poslovnika Hrvatskoga sabora, u roku od 30 dana od dana kada je pitanje 
dostavljeno.
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PREDSJEDNIKU HRVATSKOG SABORA

Predmet: Zastupničko pitanje

Poštovani gospodine Jandroković,

molim Vas da, temeljem čl. 140 Poslovnika Hrvatskog sabora, proslijedite moje 
zastupničko pitanje predsjedniku Vlade Republike Hrvatske Andreju Plenkoviću, a koje se 
nalazi u privitku ovog dopisa.

S poštovanjem.

Mario Habek
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Prilog: kao u tekstu



MARIO HABEK
zastupnik u Hrvatskom saboru

Zagreb, 8. studenoga 2017.

PREDSJEDNIKU VLADE 
ANDREJU PLENKOVIĆU

PREDMET: Zastupničko pitanje

Poštovani predsjedniče Vlade,

Varaždinska je županija u periodu od 2005.-2008, izgradila vise od 30 objekata u 
školstvu zahvaljujući kojima danas vise od 90 posto učenika osnovnih i srednjih škola pohađa 
nastavu u jednoj smjeni što je daleko iznad prosjeka. Financiranje te škologradnje je išlo 
putem Javno privatnog partnerstva, isto kao sto su se financirale i Arene za rukometno 
prvenstvo. Dok je kod Arena država financirala 50 posto, kod škola u Varaždinskoj županiji to 
je izostalo unatoč obećanjima tadašnjeg premijera Sanadera pa je županija sama uz manji 
udjel općina i gradova gdje se nalaze objekti plaćala najam. No, tu nepravdu Sanadera i 
HDZ-a prema Varaždinskoj županiji ispravila je Vlada Zorana Milanovića i ministar Jovanović 
čijim se potpisom sporazuma država obveza plaćati 55 posto najma sto je oko 15 milijuna 
kuna godišnje. I tako je bilo do ponovnog dolaska HDZ-a na vlast kada se Vlada jednostavno 
oglušuje na sporazum i ne isplaćuje vise županiji taj novac. 0 tome je bilo dosta riječi, pa i 
obećanja s Vaše strane, kao i ministra Marića, ali još se mšta nije dogodilo iako je u 
međuvremenu u Vladu ušao kao potpredsjednik i gospodin Štromar koji jako dobro zna 
problematiku i kao župan je najavljivao pa i pokrenuo sudski postupak protiv Vlade. Moje 
pitanje je gdje je zapelo i hoćete li napokon ispraviti nepravdu prema Varaždinskoj županiji?

S poštovanjem.

Mario Habek


